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PROTOKÓŁ NR 10/2024                        

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 07 sierpnia 2024 r. 

W dniu 07 sierpnia 2024 r. o godz. 9.00  w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się 
X posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Bogacz – przewodniczący Zarządu, 
2. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
3. Izabela Bobińska – członek Zarządu, 
4. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
5. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu 

oraz zaproszeni goście, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, pracownicy wydziałów   
w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Grzegorz Bogacz powitał zebranych i tym samym rozpoczął X posiedzenie Zarządu stwierdzając, 
iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 
1) spotkanie z właścicielem Firmy ALMAR Nieruchomości Sp. z o.o. w Krzyżu Wlkp. 

zainteresowanym nabyciem zabytkowego pałacu z oficyną w Białej, 
2) wniosek KGW „HutaWianki” w Hucie o pokrycie kosztów transportu związanego z udziałem 

członków koła w konkursie kulinarnym szczebla wojewódzkiego „Bitwa Regionów”. 
2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów w Trzciance o dalsze bezpłatne 
użytkowanie pomieszczeń w budynku przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance, 

2) wniosek Firmy ASTA-NET S.A. w Pile o wyrażenie zgody na lokalizację telekomunikacyjnej linii 
kablowej oraz dysponowanie nieruchomością do celów budowlanych na działce nr 711/2 
w obrębie Krzyża Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

3) wniosek Burmistrza Krzyża Wlkp. o nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Krzyż Wlkp. działki 
nr 703/22 o pow. 0,0612 ha położonej w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

4) wniosek Firmy GEO-MAR Geodezja i Nieruchomości w Boruszynie o wyrażenie zgody 
na przedłużenie terminu wykonania podziału działki nr 446 w Czarnkowie. 

3. Sprawy z zakresu inwestycji i zamówień publicznych: 
1) informacja dot. ogłoszonego naboru wniosków o dofinansowanie zadań polegających 

na budowie, przebudowie lub remoncie dróg z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
4. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) powołanie komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego, 

2) powrót do wniosku Dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
opinii w sprawie wskazanej osoby do zatrudnienia na stanowisko kierownika szkolenia 
praktycznego. 

5. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową powiatu na 2024 rok, 
2) przedstawienie uchwały określającej tryb prac nad projektem uchwały budżetowej. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 
7. Sprawy różne. 
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Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

 Zmian nie zaproponowano. 

Program posiedzenia został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 
1) spotkanie z właścicielem Firmy ALMAR Nieruchomości Sp. z o.o. w Krzyżu Wlkp. 

zainteresowanym nabyciem zabytkowego pałacu z oficyną w Białej, 

Zarząd spotkał się z właścicielem Firmy ALMAR Nieruchomości Sp. z o.o. w Krzyżu Wlkp., która 
wcześniej pisemnie wyraziła swoje zainteresowanie nabyciem zabytkowego pałacu z oficyną w Białej. 
Zarząd chciał usłyszeć, czy Firma nadal jest zainteresowana kupnem nieruchomości w Białej i na jaki cel 
chciałaby obiekt przeznaczyć. 

Właściciel Firmy Pan Paweł Ziopaja poinformował Zarząd, że podtrzymuje złożoną pisemnie dnia 
26.05.2023 r. w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie deklarację nabycia w/w nieruchomości, 
zwracając uwagę, że nie da za tą nieruchomość więcej niż 1 zł. W przedmiotowym obiekcie zamierza 
zorganizować Dom Pomocy dla Osób Starszych i Dom Pomocy dla Osób Starszych z rehabilitacją dzienną 
i geriatrią. W godzinach porannych Pensjonariusze dostarczani byliby do DPS na rehabilitację,               
a w godzinach wieczornych odwożeni do rodziny. Dzięki takiemu rozwiązaniu Pensjonariusze wieczorem 
i w weekendy przebywaliby z rodziną, a w dni powszednie mieliby zapewniony pobyt i stacjonarną 
opiekę z rehabilitacją. Członkowie rodziny nie musieliby rezygnować z pracy, aby zabezpieczyć opiekę 
seniorom.  

Zarząd postanowił kontynuować wolę zbycia przedmiotowej nieruchomości i polecił rozpoczęcie 
procedury, celem przygotowania nieruchomości do sprzedaży w drodze przetargu.  

 Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu poinformowała Zarząd, iż 
obecnie trwają rozmowy z dzierżawcą części gruntu, który planowany jest do sprzedaży, w celu 
wypowiedzenia umowy dzierżawy za porozumieniem stron. Umowa dzierżawy zawarta została do 2027 
roku, natomiast po zawarciu porozumienia umowa obowiązywała będzie do końca września br.   
W związku z tym w miesiącu październiku br. będzie można już zlecić opracowanie wyceny 
nieruchomości wraz z wartością odtworzeniową.  

2) wniosek KGW „HutaWianki” w Hucie o pokrycie kosztów transportu związanego z udziałem 
członków koła w konkursie kulinarnym szczebla wojewódzkiego „Bitwa Regionów”, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Koła Gospodyń Wiejskich „HutaWianki” w Hucie    
o pokrycie kosztów transportu związanego z udziałem członków koła w konkursie kulinarnym szczebla 
wojewódzkiego „Bitwa Regionów”, który odbędzie się w dniu 18 sierpnia 2024 roku w Wilkowicach, gm. 
Lipno, koło Leszna. Przewidywany koszt transportu to kwota 500 zł. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie zabezpieczając w budżecie powiatu kwotę 250 zł na pokrycie 
kosztów transportu.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw  z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów w Trzciance o dalsze bezpłatne 
użytkowanie pomieszczeń w budynku przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 4 ) Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów   
w Trzciance o dalsze bezpłatne użytkowanie pomieszczeń w budynku Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Trzciance przy ul. Mickiewicza 50 w Trzciance. 

 Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu przypomniała, że obecna 
umowa obowiązuje do 31 sierpnia 2024 roku. Pomieszczenia usytuowane są na kondygnacji piwnicy   
o pow. 241,33 m2. Pomieszczenia użyczane są przez PCPR za zgodą Zarządu Powiatu na rzecz PZERiI od 
15 lat (od 2009 roku). W związku z prośbą o dalsze użyczenie pomieszczeń wystąpiono do Pani dyrektor 
PCPR o zaopiniowanie prośby Emerytów. Pani dyrektor w swojej opinii ( zał. nr 5 ) powołała się na 
przeprowadzoną kontrolę roczną stanu technicznego budynku przy ul. Mickiewicza 50 w części 
dotyczącej PCPR. Zgodnie z zaleceniami pokontrolnymi należy m.in. pilnie dokonać w tych 
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pomieszczeniach nieprawidłowości takich jak wymiana instalacji elektrycznej czy kanalizacyjnej dodając, 
że PCPR nie dysponuje potrzebnymi środkami finansowymi na realizację zaleceń pokontrolnych. 
Pani dyrektor zaznaczyła, że bardzo zły stan techniczny pomieszczeń stanowi przeciwwskazanie do 
dalszego użyczania pomieszczeń PZERiI. Ponadto po przeprowadzeniu koniecznego remontu 
pomieszczeń, pomieszczenia te będą niezbędne do prawidłowego działania PCPR oraz realizowania 
ustawowych zadań z zakresu pieczy zastępczej, przeciwdziałania przemocy domowej, pomocy społecznej 
oraz pomoc osobom z niepełnosprawnościami. Ponadto konieczne jest przygotowanie pomieszczenia na 
składnice akt PCPR oraz dwóch zlikwidowanych domów dziecka. Obecnie składnica akt mieści się   
w jednej z klas ZS w Trzciance. 

 Zarząd mając na uwadze bezpieczeństwo osób korzystających z pomieszczeń, kierując się 
koniecznością ich wyremontowania zgodnie z zalecaniami pokontrolnymi, nie wyraził zgody na dalsze 
użyczenie pomieszczeń w budynku przy ul. Mickiewicza 50 na rzecz Polskiego Związku Emerytów 
Rencistów i Inwalidów w Trzciance. Zarząd zaproponuje PZERiI alternatywne rozwiązanie biorąc pod 
uwagę dwie inne lokalizacje tj. budynek DPS w Trzciance, w którym przez długi okres czasu mieściły się 
Warsztaty Terapii Zającowej lub pomieszczenia w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance.  

2) wniosek Firmy ASTA-NET S.A. w Pile o wyrażenie zgody na lokalizację telekomunikacyjnej linii 
kablowej oraz dysponowanie nieruchomością do celów budowlanych na działce nr 711/2 
w obrębie Krzyża Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 6 ) Firmy ASTA-NET S.A. w Pile o wyrażenie zgody na 
lokalizację telekomunikacyjnej linii kablowej oraz dysponowanie nieruchomością do celów budowlanych 
na działce nr 711/2 w obrębie Krzyża Wlkp. 

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśnił, że lokalizacja linii 
kablowej przechodzi przez działkę  będącą własnością Powiatu. Inwestycja obejmuje budowę 
telekomunikacyjnej linii kablowej wraz z przyłączami zgodnie z mapą w skali 1:5000 z zaznaczonym 
przebiegiem projektowanej linii kablowej, która stanowić będzie załącznik  do uchwały. Roboty 
budowlane wykonane zostaną wykopem otwartym z uwzględnieniem rozbiórki i odtworzenia 
nawierzchni utwardzonych. Termin zakończenia prac wraz z przywróceniem nieruchomości do stanu 
pierwotnego ustala się na dzień 30 września 2025 roku. W związku z prowadzonym postępowaniem 
przekazania nieruchomości w na rzecz Gminy Krzyż Wlkp., zgoda na dysponowanie gruntem na cele 
budowlane obowiązuje do dnia przekazania działki w zasoby Gminy. Nieruchomość zostanie przekazana 
na rzecz Gminy Krzyż Wielkopolski z przeznaczeniem pod tereny publicznych dróg dojazdowych 
oznaczone symbolem KD-D2, w celu uregulowania stanu prawnego oraz zapewnienie właściwego 
dojazdu mieszkańcom ul. Zielonej oraz Warsztatowej, zgodnie z zapisami miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie podejmując w tej sprawie uchwałę,   
w której wyraża zgodę Spółce ASTA-NET S.A. w Pile na lokalizację telekomunikacyjnej linii kablowej oraz 
na dysponowanie na cele budowlane nieruchomością będącą własnością Powiatu Czarnkowsko – 
Trzcianeckiego. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 36/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

3) wniosek Burmistrza Krzyża Wlkp. o nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Krzyż Wlkp. działki 
nr 703/22 o pow. 0,0612 ha położonej w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 8 ) Burmistrza Krzyża Wlkp. o nieodpłatne przekazanie na 
rzecz Gminy Krzyż Wlkp. działki nr 703/22 o pow. 0,0612 ha położonej w Krzyżu Wlkp. 

 Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśnił, że przedmiotowa 
działka zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego miasta Krzyż Wlkp. dla rejonu 
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ulic Warsztatowej i Zielonej uchwalonego Uchwałą Nr XIII/118/2019 Rady Miejskiej w Krzyżu Wlkp.   
z dnia 30 października 2019 r. stanowi teren oznaczony symbolem ZP - teren zieleni urządzonej. Jeżeli 
Zarząd Powiatu wyrazi zgodę, to nieruchomość zostanie przekazana na rzecz Gminy Krzyż Wlkp.   
z przeznaczeniem na zagospodarowanie zgodnie z zapisami miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. Pozostawienie przedmiotowej działki w zasobie Powiatowym wiązałoby się   
z koniecznością wykonywania zobowiązań spoczywających na dotychczasowym właścicielu tj. 
zagospodarowanie i utrzymanie zieleni. Zbycie nieruchomości nastąpi w formie darowizny na rzecz 
Gminy Krzyż Wlkp. na podstawie aktu notarialnego. 
 Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie podejmując w tej sprawie uchwałę   
w zakresie przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Krzyżu Wlkp. w celu przekazania na rzecz 
Gminy Krzyż Wlkp.  

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 36/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

4) wniosek Firmy GEO-MAR Geodezja i Nieruchomości w Boruszynie o wyrażenie zgody 
na przedłużenie terminu wykonania podziału działki nr 446 w Czarnkowie, 
Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) Firmy GEO-MAR Geodezja i Nieruchomości   

w Boruszynie o wyrażenie zgody na przedłużenie terminu wykonania podziału działki nr 446   
w Czarnkowie do dnia 30 września 2024 r. Pierwotny termin umowy to 14 sierpnia 2024 r. 
Wnioskodawca prośbę motywuje tym, że dla ww. podziału bardzo długo trwały konsultacje pomiędzy 
Zarządem Dróg Powiatowych w Czarnkowie, a Urzędem Miejskim w Czarnkowie odnośnie koncepcji 
podziału.  

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśnił, że w związku   
z prowadzonym postępowaniem regulacji stanu prawnego nieruchomości przy ul. Wronieckiej   
w Czarnkowie - działki nr 446 będącej własnością Powiatu oraz działki nr 422/3 będącej własnością 
Gminy Miasta Czarnków, zlecony został podział działki nr 446 w celu wydzielenia działki stanowiącej 
cześć parkingu szkoły podstawowej zgodnie z obowiązującym miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego. Część działki nr 446 stanowiącej drogę powiatową 1356P wydzielona zostanie  pod 
istniejący parking szkoły w celu regulacji stanu prawnego.  Gmina Miasta Czarnków ze swojej działki 
422/3 wydzieli części zajęte pod istniejący parking. Następnie nastąpi zamiana nieruchomości w celu 
uregulowania stanu faktycznego ze stanem prawnym. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

 W sprawach różnych z zakresu mienia powiatu pracownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mienia Powiatu poinformował Zarząd, iż dnia 1 sierpnia br. odbyć się miał  przetarg 
na zbycie nieruchomości lokalowej położnej w Czarnkowie, przy ul. Kościuszki 91b, który nie doszedł do 
skutku, spółka która wpłaciła wadium nie przystąpiła do przetargu. Cena wywoławcza nieruchomości 
ustalona została na kwotę 107 tys. zł. W związku z tym Zarząd na jednym z kolejnych posiedzeń będzie 
musiał do tematu powrócić, aby podjąć decyzję, co dalej zamierza w tej sprawie.  

Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu zapytała Zarząd   
o stanowisko w sprawie budynku przy ul. Kościuszki 88 w Czarnkowie, w związku z tym, że w dniu   
9 listopada br. wygasa umowa użyczenia nieruchomości zawarta pomiędzy Powiatem a Gmina Miejską 
Czarnków. 

Zarząd postanowił nie przedłużać umowy użyczenia na ww. nieruchomość. Nieruchomość 
oddana zostanie Miastu, a najemcy, którzy wynajmują pomieszczenia w budynku przy ul. Kościuszki 88 
będą mieli możliwość dalszego wynajmu pomieszczeń ale już zawierając umowy z Miastem i na 
określonych przez Miasto warunkach.    
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 Pracownik Wydziału dopowiedział, że obecnie trwają prace remontowe na części dachu na 
budynku przy ul. Kościuszki 88, termin zakończenia robót to 30 sierpnia 2024 r. Po zakończonym 
remoncie odmalowany zostanie korytarz na piętrze wewnątrz budynku.  

 Starosta dodał, że konieczna jest również naprawa dachu papowego na części budynku Domu 
Pomocy Społecznej w Trzciance, jednak aby do tematu podejść konieczna jest wycena, która pokaże 
zakres i szacunkowy koszt robót.   

Ad.3 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia sprawy z zakresu inwestycji i zamówień publicznych: 

1) informacja dot. ogłoszonego naboru wniosków o dofinansowanie zadań polegających 
na budowie, przebudowie lub remoncie dróg z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą ogłoszonego naboru wniosków na 2025 rok   
o dofinansowanie zadań polegających na budowie, przebudowie lub remoncie dróg z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg, przygotowaną przez Wydział Inwestycji i Zamówień Publicznych – zał. nr 11. 

Z przedstawionej informacji wynika, że na województwo wielkopolskie przypada kwota   
232 507 820,19 zł  w tym pula środków przeznaczonych na dofinansowanie zadań powiatowych wynosi 
116.253.910,09 zł. Dofinansowanie zadania w wysokości do 80% kosztów kwalifikowalnych realizacji 
zadania max. do 30 mln zł. Jednostka samorządu terytorialnego może złożyć niegraniczoną liczbę 
wniosków o dofinansowanie.   
Zadania finansowane ze środków: 

 budowa, przebudowa lub remont drogi (dróg) powiatowej, która stanowi połączone  ze sobą odcinki 
dróg/drogi (nieprzerwany ciąg drogowy), 

  budowa mostów lokalizowanych w ciągu dróg powiatowych,  

 przebudowa dróg wewnętrznych, które są następnie zaliczane do odpowiedniej kategorii dróg 
publicznych w trybie określonym przepisami ustawy o drogach publicznych, 

 budowa, przebudowa lub remont skrzyżowań z innymi drogami publicznymi, 

 inwestycje mające na celu poprawę bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, polegające 
w szczególności na budowie, przebudowie lub remoncie dróg dla pieszych, dróg dla pieszych   
i rowerów, dróg dla rowerów, przejść dla pieszych, przejazdów dla rowerów, peronów 
przystankowych wraz z dojściami do tych peronów. 

Koszty kwalifikowane: 

 roboty budowlane i towarzyszące im prace,  

 tablice informacyjne, prowadzenie działań informacyjnych (zgodnie z art. 38 ust. 6 ustawy  
o Funduszu, w kwocie od 1000 do 5000 zł),  

 budowa, przebudowa, remont kanału technologicznego w wartościach netto. 

Koszty niekwalifikowalne: 

 przełożenie infrastruktury telekomunikacyjnej umieszczonej w pasie drogowym, 

 prowadzenie oraz koszt nadzorów inwestorskich, chyba że obowiązek ich prowadzenia został 
zapisany wprost w decyzji o pozwoleniu na budowę albo zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej, 

 roboty oraz koszty robót realizowanych poza pasem drogowym drogi będącej przedmiotem 
wniosku. 

Wymogi formalne:  

 wnioskodawca posiada pozwolenie na budowę albo zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
albo zgłoszenie z zaświadczeniem od właściwego organu administracji architektoniczno-budowlanej 
o braku podstaw do wniesienia sprzeciwu. 

Nabór wniosków trwa od dnia 25 lipca do dnia 24 sierpnia 2024r. 

Wydział Inwestycji i Zamówień Publicznych, po wcześniejszej rozmowie ze Starostą Powiatu, 
zaproponował zadanie spełniające wymóg formalny tj. decyzja ZRID (w trakcie wydania) pn. 
„Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1331P Trzcianka – Biała. Budowa ścieżki pieszo-rowerowej”. 
Całkowita wartość zadania stanowi kwotę 17 112 746,55 zł – odcinek ok. 4,5 km. 
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Źródła finasowania przy założeniu 60% dofinansowania: 
Całkowita wartość zadania:  17 112 746,55 zł 
Wartość dofinansowania (60%):   10 187 365,60 zł  
Wkład własny:      6 925 380,95 zł + koszt nadzorów inwestorskich. 

Zarząd postanowił złożyć wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej 
Nr 1331P Trzcianka – Biała. Budowa ścieżki pieszo-rowerowej” z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
Wniosek wraz z wymaganymi załącznikami przygotowany zostanie przez Wydział Inwestycji i Zamówień 
Publicznych. 

W punkcie tym Starosta poinformował członków Zarządu, że zamierza zwrócić się do wójtów   
i burmistrzów z zapytaniem jakie widzą potrzeby w zakresie zadań remontowo-inwestycyjnych   
w zakresie dróg przy współpracy z Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim, co pozwoli na opracowanie 
wspólnej strategii w tym zakresie na obecną kadencję.   

Starosta poinformował również o tym, że w dniu 30 lipca br. wspólnie z członkiem Zarządu 
Bolesławem Chwarściankiem odwiedzili Urząd Miejski w Krzyżu Wlkp., gdzie spotkali się z włodarzami tej 
Gminy. Rozmawiano o współpracy powiatu z gminą i m.in. Pani Burmistrz wskazała potrzebę 
przebudowy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. 

Ad.4 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) powołanie komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, dla 11 nauczycieli szkół 
ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. W skład Komisji wchodzą: 

a) przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, jako jej przewodniczący; 
b) przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 
c) dyrektor szkoły; 
d) dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i 

wychowania. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 38/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

2) powrót do wniosku Dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie 
opinii w sprawie wskazanej osoby do zatrudnienia na stanowisko kierownika szkolenia 
praktycznego, 

 Zarząd na poprzednim posiedzeniu analizował wniosek ( zał. nr 13 ) Dyrektora Zespołu Szkół im. 
Powstańców Wielkopolskich w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie pozytywnej opinii o kandydaturze wskazanej 
osoby do zatrudnienia na stanowisko kierownika szkolenia praktycznego w szkole, poczynając od 
01.09.2024 r. w wymiarze 7 godzin tygodniowo. Zarząd zdecydował wówczas, że ma za mało informacji 
na temat kandydatki na to stanowisko i postanowił zwrócić się do dyrektora szkoły o kilka dodatkowych 
informacji  o kandydatce na stanowisko kierownika szkolenia praktycznego. W dniu dzisiejszym Zarząd 
do tematu powrócił, zapoznał się z informacją ( zał. nr 14 ) dodatkową przygotowaną przez Dyrektora w 
tej sprawie.  

Zarząd po zapoznaniu się z informacją Pani Dyrektor uznał, że wyjaśnienia nie są wystarczające  
 i upoważnił Starostę do przeprowadzenia bezpośredniej rozmowy z Panią Dyrektor sprawie 
zatrudnienia kierownika szkolenia praktycznego. Po rozmowie z Panią Dyrektor sprawa ponownie wróci 
pod obrady Zarządu Powiatu. 
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Ad.5 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową powiatu na 2024 rok, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2024 
rok, w której proponuje się dokonanie następujących zmian: 

Po stronie dochodów: 

 Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się zmiany planu dotacji celowych na 
2024 rok. 

 Dział 700, rozdział 70005 § 2110 - zwiększenie o kwotę 8.600,00 zł - środki pochodzą z budżetu 
Wojewody Wielkopolskiego z przeznaczeniem na utrzymanie nieruchomości Skarbu Państwa, tj. 
przeprowadzenie remontu instalacji elektrycznej i odgromowej w budynkach stanowiących 
własność Skarbu Państwa usytuowanych na działce 102/2 położonej w miejscowości Chełst gm. 
Drawsko. 

Zmiana zostanie uwzględniona w planie Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu 
Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Po stronie wydatków: 

 Podwyższa się o kwotę 62.896,00 zł plan wydatków Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie   
z przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej. 

 Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na odprawy emerytalne w jednostkach pozostałych        
o 62.896,00 zł, wysokość rezerwy po zmianie wynosi 905.924,00 zł. 

 Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 
działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale 
budżetowej w Zarządzie Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 37/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

2) przedstawienie uchwały określającej tryb prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Pani Ewa Dymek Skarbnik Powiatu, w związku z tym, że zbliża się czas przygotowania projektu 
budżetu powiatu na 2025 rok, przybliżyła Zarządowi zapisy określające tryb pracy nad projektem 
uchwały budżetowej, zawarte w Uchwale Nr XII/72/2029 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z 
dnia 24 września 2019 roku – zał. nr 16 do niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 24 lipca 2024 r.  nie 
wnosząc żadnych uwag. 

Ad.7 
Sprawy różne. 
 W sprawach różnych, poza tymi o których wspomniano wyżej w trakcie posiedzenia, Starosta 
poruszył temat związany z udzieleniem pomocy finansowej w kwocie 140 tys. zł na remont drabiny 
strażackiej będącej na wyposażeniu OSP Wieleń. Starosta rozmawiał w tej sprawie z Burmistrzem 
Wielenia, Burmistrzem Krzyża Wlkp. oraz Wójtem Gminy Wieleń i wstępnie zaproponowano aby 
wspólnie ponieść koszty naprawy, czyli każdy z samorządów ww. włączając w to samorząd powiatowy, 
musiałby ponieść koszt 35 tys. zł.   

Pani Skarbnik zauważyła, że finansowanie OSP to zadanie gminy, stąd wkład Powiatu powinien 
być mniejszy niż wkład finansowy samorządów gminnych. Dodała, że Powiat nie może przekazać 
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środków wprost na OSP, stąd musiałoby to być udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Wieleń   
z przeznaczeniem na remont drabiny. 

Zarząd do tematu powróci, w dniu dzisiejszym temat został zasygnalizowany.  

 Po rozmowie z Wójtem Gminy Drawsko Starosta zasygnalizował problem jaki zaistniał w tej 
gminie. Chodzi o zalanie łąk i pól, zalana została także droga powiatowa w Pęckowie. Problemy wystąpiły   
w związku z niedrożnością rowów, Wójt chce problem rowów rozwiązać, pogłębić 7 km odcinek rowów. 
Jest to zadanie Gminy, ale problem istnieje i został zasygnalizowany. Przyczyną zaistniałego stanu rzeczy 
może być brak spółki wodnej na tym terenie, która zajmowałaby się melioracją rowów.  

 Wicestarosta Teterus poinformował Zarząd, że podobny problem wystąpił w terenie Gminy 
Krzyż Wlkp. w miejscowości Lubcz Mały, gdzie setki hektarów pól i łąk zalane zostały przez Kanał 
Gulczanka. W rozwiązanie problemu włączyły się Wody Polskie. Na dzień dzisiejszy zaproponowano 
rozwiązanie w postaci wykopania równorzędnego do Kanału Gulczanka odpływu wzdłuż rzeki Noteć. 
Gmina chce to zrobić na swój koszt, wystąpili o zgodę do Wód Polskich. Jeżeli to jednak nie załatwi 
sprawy, problem okaże się o wiele bardziej poważny, to będzie musiał zostać wybudowany kanał 
przepustowy na Kanale Gulczanka, a to już będą ogromne koszty i wówczas będą prosili Powiat o pomoc 
z zakresie zarządzania kryzysowego.  

Członek Zarządu Maćkowiak zgłosił potrzebę remontu ścieżki rowerowej przy ul. Gorzowskiej do 
jeziora Logo w Trzciance. Brukowa ścieżka, która wybudowana została prawie 20 lat temu i ulega 
degradacji, niektóre odcinki ścieżki są w bardzo złym stanie.  

Starosta odpowiedział, że przyjrzy się tej sprawie.  

Starosta poinformował Zarząd, iż w Wydziale Geodezji, Kartografii i Katastru rozpoczęła się 
kontrola z Urzędu Wojewódzkiego, która trwała będzie ok. 2 miesięcy. W temacie Delegatury Wydziałów 
w Trzciance Starosta poinformował, że zamierza wprowadzić w Delegaturze 1 dniowy dyżur radcy 
prawnego, utworzyć Biuro Obsługi Klienta oraz zatrudnić na ½ etatu archiwistę.  

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 07 sierpnia 2024 r. 
zakończono. Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 21 sierpnia 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Grzegorz Bogacz ………………………………....... 

Tadeusz Teterus ……………………………………… 

Izabela Bobińska ………………………………………. 

Bolesław Chwarścianek …………………………….. 

Zbigniew Maćkowiak …………………………………. 

 


